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Vragen van het lid Teeven (VVD) aan
de ministers van Justitie en van
Binnenlandse Zaken en
Koninkrijksrelaties over de inhuur van
beveiligers door gemeenten.
(Ingezonden 31 augustus 2009)

1
Hebt u kennisgenomen van het
standpunt van de Vereniging van
Nederlandse Gemeenten (VNG) die
hierover de noodklok luidt?1 Vindt u
dit geen ongewenste ontwikkeling? Is
dit bijvoorbeeld geen reden voor u
om de bevoegdheden voor
particuliere beveiligers uitte breiden,
in die zin dat er kan worden
gepatrouilleerd in winkel- en
uitgaansgebieden door beveiligers in
burger?

de verruiming van de bevoegdheden
van deze beveiligers?

4
Bent u bereid zo nodig de wet aan te
passen, zodat deze beveiligers voor
gemeenten en particulieren/bedrijven
ook in burger kunnen surveilleren?

1 De Telegraaf, 28 augustus 2009: «Beveiliger
vervangt blauw op straat door bezuinigingen».

Zijn de ontwikkelingen waarvoor de
VNG en de gemeente Zoetermeer
aandacht vragen het gevolg van de
bezuinigingen die worden
doorgevoerd op de politie? Zo nee,
wat is dan de reden van de
explosieve stijging van het aantal
beveiligers dat door gemeenten,
particulieren en bedrijven wordt
ingehuurd? Heeft dit te maken met
stijging van de criminaliteit?

3
Acht u het noodzakelijk dat er een
snel en overall onderzoek wordt
verricht naar de noodzaak van de
inzet van (particuliere) beveiligers en
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